
Van: Patricia Brunklaus  

Verzonden: donderdag 5 april 2018 19:55 

Aan: STATENGRIFFIE 

Onderwerp: Vraag voor het vragenuurtje van PS  

 

Beste Griffie, 

  

Zoals reeds aangekondigd vragen over de voorgenomen verkoop van KVL. 

 

In de statenmededeling en de gepresenteerde plannen wordt veel informatie gegeven. Wij hebben 

getracht deze informatie koppelen aan de oorspronkelijke Statenvoorstellen 24/13 en 75/12. Aan de 

hand van de nu verstrekte informatie lukt het niet geheel om duidelijk te krijgen of het besluit van PS 

zo zijn uitgevoerd.  

Omdat de koopovereenkomst op 18 april gesloten gaat worden vinden wij het passen om deze 

vragen in deze PS vergadering te stellen en niet via een van de andere instrumenten die PS ter 

beschikking heeft. Wij hebben een vraag over de financiële afwikkeling en een over de inhoudelijke. 

  

De vragen: 

  

1. GS geeft aan dat het project binnen het vooraf geschatte verlies van  4,9 miljoen euro blijft. 

Dit risico blijft zo precies binnen het mandaat van GS van 5 miljoen euro waarover onlangs 

nieuwe afspraken zijn gemaakt (beheersstatuut het ontwikkelbedrijf).  In het Statenvoorstel 

24/13 staat dat de investering in KVL  bijna 12 miljoen euro (precies euro 11.754) bedroeg. In 

de afgelopen jaren zijn allerlei kosten gemaakt voor het opknappen van de gebouwen, het 

asbest vrijmaken van het terrein etc. GS stelt dat dit tot een kredietruimte heeft geleid van in 

totaal 27, 2 mln euro. Kan GS aangeven hoe zij komt aan het geprognotiseerde verlies van 

4,9 miljoen euro.  

2. In de oorspronkelijke opzet was er sprake van dat er in de Ambachtsplaats voor CreativiTijd 

veel rui te zou zij  voor et a e MBO’ers i  diverse vakrichti ge  o  zich te ku e  

ontwikkelen. Er werd gesproken van een koppeling tussen MBO instellingen in o.a. Tilburg, 

een koppeling met de ontwikkelingen in de Spoorzone etc. Met name de werkplaats zou hier 

de geëigende plek voor worden. In de gepresenteerde plannen zien we veel ruimte voor 

horeca (food, wellness, hotel). In hoeverre zijn er technisch ambachten opgenomen in de 

plannen en in hoeverre worden deze plannen verder uitgewerkt met onderwijsinstellingen 

zoals ROC’s? 

 

 

Vriendelijke groet, 

 

Patricia Brunklaus 

fractievoorzitter  

GROENLINKS Brabant 
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